
 

Skolebestyrelse for Damhusengens Skole 
 
Dato: 22. november 2021 

 

Tid: 16.30 til 18.00 
skolebestyrelsesmøde 

 

  

Mødedeltagere: Anders (1. suppleant), Maise (elev), Bjørg (elev), Thomas (medl.), Karina (medarb.), 
Lisbeth (medl.), Lise (medl.), Kasper (medl.), Peter (medl.), Else Marie (medl.), Jan (KKFO-leder), 
Anders W. (souschef) og Max (skoleleder).  

BEMÆRKNINGER 

1. Godkendelser • Godkendelse af dagsorden 
o Godkendt 

2. Principarbejde 
 – de to principper er 
blevet udarbejdet, de skal 
kigges og godkendes. 
- bilag. 

• Principarbejdet – Else Marie, Anders og Max fremlægger det arbejdet 
der er lavet siden sidste reelle skolebestyrelsesmøde. 

1. Skolehjem samarbejdet 
o Det bør præciseres, at det er forældrene der kan involvere 

skolens ledelse – og der er enkelte sproglige præciseringer 
o Med de sproglige præciseringer godkendes det som en del 

af værdiregelsættet 
2. Kommunikation 

o Sproglige præciseringer sendes til Else Marie og Max – 
godkendes med ændringer pr. mail inden næste møde 

Kan vi godkende de nye principper? 

3. Trivselsforældremødet • Opsamling 

• Evaluering 

• Hvad nu? Idébank mm.  
o En masse engagerede forældre og en masse gode ideer. 
o Den samlede ledelse deltog i mødet, men det bør overvejes 

om det er nødvendigt i fremtiden. 
o Der blev samlet en masse input som nu skal behandles – og 

sendes ud til deltagerne på mødet 
o Anders og Max samler og tilpasser formatet til næste gang 

4. Ferieplan for 
2022/2023 

- bilag 

• Ferieplanen skal godkendes 
o Det blev drøftet, hvorvidt skolen på et tidspunkt skal 

indføre fx to lørdage hvor eleverne skal i skole, og til 
gengæld kan fx juleferier forlænges med to dage. De 
elevfrie dage kan medarbejderne anvende til 
samarbejdsdage el.lign.  

o På næste møde skal KKFOens lukkedage godkendes 
o Ferieplanen er godkendt 

5. Opsamling fra 
dialogmødet 

- arbejdspunkt 

• Hvordan arbejder vi videre med det. 

• Herunder skolens ressourcecenter. 

• Herunder inklusionsdrøftelsen- gennemgående og/eller plads til 
forskellighed. 



 

o Der er kommet nyt udvalg og ny borgmester, det bliver 
spændende at se hvem det er. Else Marie har skrevet til 
tidligere borgmester med input til mødet – 
skolebestyrelsen savnede at politikerne stod på mål for 
Plads til forskellighed. 

o Rammen for mødet var elevinddragelse, men 
skolebestyrelsen savnede et mere kvalificeret indhold og at 
politikerne blev og deltog i drøftelserne om inklusion. 

6. Gøre klar til Søren 
Østergaard 

 

7. Evt. • Corona 
o Der er meget information om Corona – og det kan som 

forældre være svært at følge med i hvilke dage der er 4. 
og 6. dag – da der er overlap. 

o Vi er ikke en skole der pt har massivt meget Corona, vi 
har nogenlunde som andre skoler. 

o Vi registrerer og melder det ud vi skal. Vi tager ikke selv 
stilling til om vi fx skal lukke ned – den beslutning ligger 
hos sundhedsmyndighederne. 

o Karina oplever ikke en generel bekymring blandt skolens 
medarbejdere. 

• Lærings- og feedbacksamtaler 
o Der stilles spørgsmål til evaluering af lærings- og 

feedbacksamtaler og forældrenes rolle ind i det.  
o Det ligger i skolebestyrelsens årshjul og kommer senere. 

 


